
Ивица Дачић: СПС мора да буде реалан да би опстао, зато је и могућа коалиција између партије десног центра и партије левице
недеља, 02 август 2015 12:13

У току августа ће сигурно бити одржана седница Главног одбора СПС-а, на којем ће
бити изабрано ново руководство, изјавио је председник паратије Ивица Дачић.

  

  

Дачић је у разговору за ТВ Пинк рекао да је битно утврдити шта су циљеви и каква је то
политка социјалдемократије која је прихватљива за грађане у овом тренутку, а то не
може да буде политика "социјалисти утописти".

  

"Морамо да будемо реални зато је и могућа коалиција између партије десног центра и
партије левице. Руководство партије мора да прати промене које су нужне да бисте
опстали на политичкој сцени", казао је он.

  

"Наша партија се налази у једном кључном периоду. Успели смо да преживимо свашта на
политичкој сцени, ја се бавим политиком већ 25 година, практично од кад је настао СПС
и нисам бежао кад је било тешко, нити сам се заносио лажним сликама када смо били
најмоћнији", истакао је Дачић.

  

Он је нагласио да је сада битно да СПС "дефинише коју политку треба да води и шта је
перспектива, сада када је дошло до прекомпозиције политичке сцене у Србији, када
постоји СНС који има огромну подршку грађана, када су готово све друге странке у
опозицији нестале са политичке сцене и када смо постали друга највећа странка и
коалиција".

  

(Танјуг)
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